

Egouts (Division Ouest): No 50.
 Voirie (Division Nord): No. 22.
 Egouts (Division Est): No 93.
 Assistance Municipale: Nos 166, 167, 168, 169.
 Hygiène et Statistique: No 11.
 Police: Nos 110, 111.
 Voirie (Division Nord): No 247.
 Voirie (Division Ouest): No 77.

4.—Soumis un rapport du Président du Bureau des Estimeurs, recommandant que MM. T. A. Veary et A. Sénécal soient nommés pour agir comme Commissaires, dans l'expropriation des terrains nécessaires à l'ouverture de la rue Drolet.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que MM. Veary et Sénécal soient nommés pour agir comme tels, sous la présidence de Son Honneur le Recorder Geoffrion.

Son Honneur le Maire prend son siège.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que les minutes soient approuvées.

5.—Soumise la lettre suivante de la Compagnie des Tramways, en réponse à la lettre du Bureau des Commissaires, adressée à ladite Compagnie, en date du 9 juin 1915.

MONTREAL TRAMWAYS COMPANY.

Office of the President.

Montreal, June 17th 1915.

To His Worship the Mayor,
 and the Board of Commissioners of the City of Montreal.

Dear Sirs:—

We acknowledge receipt of your letter of the 14th inst., reference 27626, and in reply would say:

The whole tenor of your proposal of date June 9th from the commencement of the preamble to the last of its conclusions, is a proposition to municipalize the system in an indirect way, and before the City is entitled to do so.

For the above reason, we can see that no useful purpose would be served by entering into a discussion of the details of the proposition contained in yours of the 9th inst.

We remain,

Yours very truly,

(Signed) E. ROBERT,
 President.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que ladite lettre soit reçue et qu'elle soit reproduite dans le procès-verbal de la présente séance.

6.—M. le Commissaire Hébert soumet un projet pour l'embellissement de la Ville qu'il explique au Bureau, et donne avis de motion qu'à la prochaine séance, il proposera la formation d'une Commission Technique pour les fins d'embellissement et de transport de la Ville de Montréal.

7.—M. le Commissaire Hébert soumet la proposition suivante, au sujet du règlement de la question des Tramways, et le Bureau consent unanimement à ce que lecture soit faite de ladite proposition, avant d'exiger qu'elle ne soit secondée.

Propose par M. le Commissaire Hébert, appuyé par M. le Commissaire

Sewers (West Division): No. 50.

Road (North Division): No. 244.

Sewers (East Division): No. 93.

Municipal Assistance: Nos. 166, 167, 168, 169.

Hygiene and Statistics: No. 11.

Police: Nos. 110, 111.

Road (North Division): No. 247.

Road (West Division): No. 77.

4.—Submitted a report from the President of the Board of Assessors, recommending that Messrs. T. A. Veary and A. Sénécal be appointed to act as Commissioners in re expropriation of the land required for the opening of Drolet street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Messrs. Veary and Sénécal be appointed to act as Commissioners in the above case, under the chairmanship of His Honor Recorder Geoffrion.

His Worship the Mayor took his seat.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the minutes be confirmed.

5.—Submitted the following letter from the Tramways Co., in reply to the letter from the Board of Commissioners, sent to said Company on the 9th June 1915: